
Generations of Grace:  

The following lesson was taught in children’s church this Sunday, July 07, 2024 

MESSAGE: God protects Paul 

PASSAGE: Acts 27:1-44    

PRINCIPLE: Trust God to keep His promises.  

ASK YOUR CHILD: Why was Paul a prisoner?  How did the centurion show he trusted Paul 

while at Sidon?  How did Paul show wisdom and boldness in Fair Havens?  What did God use 

to get the men on the ship to stop trusting themselves?  How long were they caught in the 

storm?  Why did Paul lead with such confidence, even though only a prisoner?  How did 

Paul care for the needs of others?  How did Paul’s godly character save all the prisoners in 

the end?  

APPLY:  Can your parents and teachers trust you when no adults are around?  Is there a way 

your attitude or behavior needs to change in order to earn their trust?  What is a leader?  

Why is it important to listen to wise counsel?  How can God’s providence encourage you 

when bad things happen?  How do godly leaders bring peace, hope and direction in times of 

crises?  What difference did Paul’s leadership make for those around him?     

以下是2024年7月7日兒童祟拜 Generations of Grace 的課題: 

信息: 神保護保羅 

經文: 使徒行傳 27:1–44 

信念: 我們應該信靠神會遵守祂的承諾 

向你子女問：保羅為何成為囚犯?  在西頓期間，百夫長如何表明他信任保

羅?  保羅如何在佳澳展現智慧和勇氣?  神用什麼方法讓船上的人不再相信

自己?  他們在風暴中被困了多久?  為什麼保羅在身為囚犯的情況下卻能如

此自信地領導呢?  保羅如何關心別人的需要?  保羅敬虔的品格最終如何拯

救了所有囚犯? 

應用：當沒有大人在場時，你的父母和老師能信任你嗎?  為了得到他們的

信任，你的態度或行為需要改變嗎?  什麼是領導者?  為什麼聽取明智的忠

告很重要?  當壞事發生時，神的眷顧如何鼓勵你?  敬虔的領袖如何在危機

時刻帶來平安、盼望和方向?  保羅的領導能力為週圍的人帶來了什麼改變? 


